
                                                                  Zápisnica napísaná 

                                       na zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Poltári 

                                                                  konané dňa 12. 9. 2017 

 

Prítomní: 

Matej ALBERT, MVDr. Július B A L O G, MUDr. Radovan B A N Í K, Mgr. Martina 

BRISUDOVÁ, Mgr. Pavel J Á N O Š Í K, Daniel K A M A S, Zdeněk PITLIAK,  Zdenko  

R A Č K O, Peter S I T O R, Bc. Martina TÓČIKOVÁ, Mgr. Lenka  S O J K O V Á 

 

Ospravedlnení:                    Bc. Ján S K Ý P A L A, Ján K U L I C H     

 

Primátor:                            Pavel GAVALEC 

Prednosta:                          Ing. Pavel OLŠIAK  

Hlavný kontrolór:           Ing. Tamáš ŠKRABÁK 

Zapisovateľka:                    Marta KUPČEKOVÁ 

 

Rokovanie mestského zastupiteľstva zahájil a viedol primátor mesta  p. Pavel Gavalec, 

ktorý privítal všetkých prítomných. Konštatoval, že na zasadnutí je prítomných 9 poslancov 

/Mgr. Brisudová, Kamas prídu pozdejšie, Bc. Skýpala a Kulich ospravedlnení/a preto je 

uznášaniaschopné. 

 

Kto je za to, aby  overovateľmi zápisnice boli:  1. Matej ALBERT 

                                                                           2. MVDr. Július BALOG 

Hlasovanie: Kto je za to, aby overovateľmi zápisnice boli p. Albert a MVDr. Balog?    

9 za                                                  - proti                                    - sa zdržali hlasovania 

                                                                                                                                                                                                                                                     

Návrhová komisia: 

1. Bc. Martina TÓČIKOVÁ 

2. Zdenko RAČKO 

3. Mgr. Pavel JÁNOŠÍK 

 

Hlasovanie: Kto je za to, aby návrhová komisia pracovala v tomto zložení? 

9  za                                         - proti                                   - sa zdržal hlasovania  

P R O G R A M: 

1. Správa o stave bezpečnostnej situácie a vývoji kriminality v meste         

2. Správa o činnosti a spolupráci mesta s požiarnym zborom 

3. Správa o výsledkoch hospodárenia za I. polrok 2017 

4.  Zmena rozpočtu na r. 2017 

5. Prenájom nebytových priestorov v mestskej tržnici na Ul. sklárskej č. 765 v Poltári – PhDr. 

Andrea Gállová PhD. 

6. Prenájom nebytových priestorov v mestskej tržnici na Ul. sklárskej č. 765 v Poltári – LG-

PMH, s. r. o. 

7. Odpredaj pozemku v Zelenom- zámer 

8. Výstavba Komunitného centra Poltár 

9. Kompostovanie v meste Poltár 

10. Návrh Pravidiel kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Poltár  

11. Zrušenie uznesenia 

12.  R ô z n e - návrhy 

13. Diskusia – interpelácia 

14. Záver 
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Hlasovanie: 

Kto je za to, aby sa MsZ riadilo týmto programom? 

9 za                                                  - proti                                    - sa zdržali hlasovania 

 

1. Správa o stave bezpečnostnej situácie a vývoji kriminality v meste         

   Uvedenú správu predložil riaditeľ OO PZ SR. Správa je vypracovaná písomne a v plnom 

znení priložená k zápisnici. 

Diskusia: 

p. Pitliak 

-cez Zelené chodia ťažké autá naložené drevom veľkou rýchlosťou 

riaditeľ OO PZ SR 

-je to cesta II. triedy, musíme umožniť dopravu. Na ceste III. triedy je takýmto vozidlám 

zakázané jazdiť. Z Hnúšte, cez Poltár, Hrnčiarsku Ves chodili až na Tomášovskú križovatku. 

Už je to v riešení, obmedzili sme to. 

Mgr. Jánošík 

-za školou na Ul. slobody sa používajú alkoholické nápoje, treba sa na to pozrieť 

riaditeľ OO PZ SR 

-posiela hliadky aj za TESCO, aj tam sa združujú 

Bc. Tóčiková 

-o tretej popoludní za starou školou prevracajú kontajnery, vrieskajú tam. Bolo by to treba 

oplotiť. Či by sa nedalo navýšiť počet zamestnancov polície. 

riaditeľ OO PZ SR 

-predtým tu boli dve Obvodné oddelenia, aj v Kokave. Sme okresné mesto, možno by bolo 

dobre zriadiť mestskú políciu. Nevie, ako to dovolí rozpočet. Stačili by denné hliadky, v noci 

je kľud. Cez leto sú veľa krát dvaja policajti na celý okres. 

primátor 

-výzvy na hliadky boli, ale bola podmienka od 7, 00 do 15, 00 hod. My sme potrebovali 

popoludní a v noci, tak sme do toho projektu nešli. 

Mestské zastupiteľstvo berie správu na vedomie. 

 

2. Správa o činnosti a spolupráci mesta s požiarnym zborom 

   Správa bola vypracovaná písomne a zaslaná poslancom domov. Je prílohou zápisnice. 

Mestské zastupiteľstvo berie správu na vedomie. 

 

3. Správa o výsledkoch hospodárenia za I. polrok 2017 

   Správa bola vypracovaná písomne a zaslaná poslancom domov. Je prílohou zápisnice. 

Mestské zastupiteľstvo berie správu na vedomie. 
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4.  Zmena rozpočtu na r. 2017 

UZNESENIE č.69/2017          

MESTSKÉ 

ZASTUPITEĽSTVO  

 

I. SCHVAĽUJE 

 

 

 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 4 

 

V príjmovej časti rozpočtu: 

Ekon. klasifikácia 454        Suma 

prevod z rezervného fondu     48 800,00 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 06.6.0 Bývanie a občianska vybavenosť 

Ekon. klasifikácia 718         Suma 

rekonštrukcia chodníka na Ul. slobody    48 800,00  

Hlasovanie 

9 za                                     - proti                          - sa zdržal hlasovania 

                                          Kamas, Mgr. Brisudová, Kulich, Bc. Skýpala neprítomní 

 

 

prednosta 

-jedná sa o DHZ, je tam zahrnutá suma PHM, refundácia 

pre DHZ, príspevok na činnosť 

 

UZNESENIE č.70/2017          

MESTSKÉ 

ZASTUPITEĽSTVO  

I.BERIE NA VEDOM IE 

 

 

 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 5 

 

V príjmovej časti rozpočtu: 

Ekon. klasifikácia 312        Suma 

transfery v rámci verej. správy     100,23 

transfery v rámci verej. správy             3 000,00 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 03.2.0 Ochrana pred požiarmi 

Ekon. klasifikácia 600 – Bežné výdavky       Suma 

PHM            100,23 

bežné výdavky     3 000,00 
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UZNESENIE č. 71/2017          

MESTSKÉ 

ZASTUPITEĽSTVO  

I. NESCHVAĽUJE 

 

 

 

 zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 6 

 

V príjmovej časti rozpočtu: 

Ekon. klasifikácia 223 – Poplatky a platby za poskytnuté služby 

Opatrovateľská služba     5 073,00 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 01.1.1 Výkonné a zákonodarné orgány 

Ekon. klasifikácia           Suma 

610 Mzdové náklady         3 759,00  

620 Poistné a príspevok do poisťovní    1 314,00 

 

Hlasovanie: Kto je za zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 6? 

 

5 za                                            2 proti                               3 sa zdržali hlasovania 

MUDr. Baník                            Kamas                               Mgr. Jánošík 

Albert                                        Mgr. Sojková                    Pitliak  

Sitor                                                                                    Bc. Tóčiková 

MVDR. Balog 

Račko 

 

diskusia k RO č. 6 

prednosta 

-mzdové náklady sa týkajú ukončenia mandátu HK k 31. 7. Mala nevyčerpanú dovolenku, 

vrátane odvodov a p. Galková odchádzala do dôchodku a zo zákona má nárok na odchodné 

vo výške dvoch mesačných platov. 

Bc. Tóčiková 

-keď sa tvoril rozpočet na r. 2017, kde boli aj mzdové prostriedky, či sa nepočítalo, že p. 

Galková pôjde do dôchodku 

primátor 

-nepovedala, že pôjde, tak sa nepočítalo. Mohla skončiť ku koncu roka. 

Bc. Tóčiková 

-či u HK je to alikvotná čiastka? 
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primátor 

-áno, je to alikvotná čiastka 

p. Štrbová 

-zostatok dovolenky bol 20 dní a 10 dní PN, čo sa jej musí vyplatiť 

Bc. Tóčiková 

-mali ste ju upozorniť, aby vyčerpala dovolenku. Minulý rok bola 4 mesiace na PN. Ušetrili 

ste 10.000 €, tie asi boli prerozdelené na odmeny. 

p. Štrbová 

-finančné prostriedky, ktoré zostali, prešli do rezervného fondu. Dovolenka sa musí preplatiť 

zo zákona, keď ju nevyčerpá 

 

prednosta 

-ďalšie opatrenie je ohľadom rekonštrukcie mosta v Zelenom. Jedna časť sa berie na vedomie 

a to dotácia zo ŠR a druhá suma spolufinancovanie 19.694 sa schvaľuje. 

UZNESENIE č. 72/2017          

MESTSKÉ 

ZASTUPITEĽSTVO  

I.BERIE NA VEDOMIE  

 

 

 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č 7a/   

 

V príjmovej časti rozpočtu: 

Ekon. klasifikácia 230 – Kapitálové príjmy     Suma 

      a/ dotácia zo ŠR        132 900,00 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 06.2.0 Výkonné a zákonodarné orgány 

Ekon. klasifikácia           Suma 

a/ 717 Realizácia stavieb a ich techn. zhod.  132 900,00 

                                                     

 

II. SCHVAĽUJE 

 

 

 

 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č 7 b/  

V príjmovej časti rozpočtu: 

Ekon. klasifikácia 230 – Kapitálové príjmy     Suma 

b/ 454 – prevod z rez. fondu na spoluúčasť     19 694,00 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 
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Funkčná klasifikácia 06.2.0 Výkonné a zákonodarné orgány 
 

Ekon. klasifikácia           Suma  

b/ 717 Realizácia stavieb a ich techn. zhod.              19 694,00  

 

Hlasovanie: 

10 za                                                  - proti                                              - sa zdržal hlasovania 

                                                                       Mgr. Brisudová, Kulich, Bc. Skýpala neprítomní 

prednosta 

-požiadali sme Ministerstvo vnútra o dotáciu 16.000 €. Treba schváliť spoluúčasť 5.000 €. 

 

UZNESENIE č. 73/2017          

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

 

I. BERIE NA VEDOMIE 

 zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 8 a/          

 

V príjmovej časti rozpočtu: 

Ekon. klasifikácia 230 – Kapitálové príjmy     Suma 

a/ dotácia zo ŠR        16 000,00 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 06.6.0 Bývanie a občianska vybavenosť 

Ekon. klasifikácia           Suma 

      a/ 713 Nákup strojov, prístrojov...     16 000,00 

   

II.SCHVAĽUJE 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 8 b/, c/         

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 06.6.0 Bývanie a občianska vybavenosť 

Ekon. klasifikácia           Suma 

b/ 713 Nákup strojov, prístrojov...       5 000,00 

c/ 632 Energie, voda a komunikácie   -  5 000,00 
 

Hlasovanie: 

10 za                                                  - proti                                              - sa zdržal hlasovania 

                                                                       Mgr. Brisudová, Kulich, Bc. Skýpala neprítomní 

prednosta 

-jedná sa o transfery v rámci verejnej správy. MsZ ich berie na vedomie. 

UZNESENIE č. 74/2017          

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  
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BERIE NA VEDOMIE 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 9 

 

V príjmovej časti rozpočtu                : 

Ekon. klasifikácia 312 – Transfery v rámci ver. správy    Suma 

Odchodné pre ZŠ Školskú     2 991,07 

Matrika          329,70 

Register adries       1 158,80 

Halušky        1 700,00 

Ekon. klasifikácia 223 – tržby kultúrneho domu   1 605,00 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

 FK     EK      Suma 

Odchodné rozpočet ZŠ Školskej: 610   2 216,43 

                                                          620      774,64 

01.3.3 Matrika   633      329,70 

01.1.1 Register adries   630   1 158,80 

08.2.0 Kultúrny dom    637   1 700,00 

08.2.0 Kultúrny dom   637   1 605,00 

 

prednosta 

-ZŠ na ul. slobody požiadala cez havarijný stav o financie, ktoré boli Ministerstvom vnútra SR 

pridelené. Predtým sme sa zaviazali o 5% spoluúčasť. MsZ to berie na vedomie. 

UZNESENIE č. 75/2017          

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

I. BERIE NA VEDOMIE 

 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 10 

V príjmovej časti rozpočtu: 

Ekon. klasifikácia 312        Suma 

transfery v rámci verej. správy             104 940,00 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 09.8.0 Vzdelávanie inde neklasifikované 

Ekon. klasifikácia 641 – Bežné výdavky       Suma 

nenormatívne účelové výdavky   104 940,00 

 

prednosta 

-jedná sa o presun z bežných do kapitálových výdavkov – ochrana pred požiarmi 

UZNESENIE č.  76 /2017          

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

I. SCHVAĽUJE 

 

 zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 11 
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Funkčná klasifikácia 03.2.0 Ochrana pred požiarmi      Suma 

Ekon. klasifikácia 600 – Bežné výdavky     - 1 547,50 

Ekon. klasifikácia 700 – Kapitálové výdavky      1 547,50 

Hlasovanie: 

10 za                                                  - proti                                              - sa zdržal hlasovania 

                                                                       Mgr. Brisudová, Kulich, Bc. Skýpala neprítomní 

prednosta 

-jedná sa o zmenu v položke energií. Podľa posledného vyúčtovania vychádza tak , že 

plánovaná suma na energie na poliklinike, nebude postačovať, na samospráve budú výdavky 

menšie. 

Bc. Tóčiková 

-čo je s klimatizáciou 

prednosta 

-firma dala na vedomie, že je to špecifická vec a museli to objednávať v Rakúsku. Dodacia 

lehota je 6 – 8 týždňov. Firma musela zaplatiť zálohu. 

Bc. Tóčiková 

-každý rok musíme zaplatiť viac na poliklinike, malo by sa to premietnuť do nájmu. 

primátor 

-niektoré priestory boli prázdne, ale už sa napĺňajú 

prednosta 

-iné riešenie nebude, ak to nebude vychádzať 

Bc. Tóčiková 

-dochádza tam k prekurovaniu. Mala dotaz, či už v tomto roku sa neporiešia termostaty. 

prednosta 

-vzduchotechnika by mala mať význam. Kvôli tomu nebola tam urobená klimatizácia.  

Uvidíme, keď sa to namontuje. Doteraz tam bolo, ako keby vetranie. 

Bc. Tóčiková 

-teplota sa vraj nedá znížiť, ordinácie sú prekurované. 

prednosta 

-dá sa znížiť, radiátory sa dajú nastavovať.  

Bc. Tóčiková 

-Bytherm by mal robiť bežné meranie a vyfakturovalo by sa vlastne na základe skutočnosti. 

Potom ordinácie nie sú motivované. Nie je dobre rozratúvať pre všetky ordinácie rovnako, 

lebo  niektoré fungujú 3 dni, iné 5 dní v týždni. 
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prednosta 

-radi privítame nejaký návrh, ak niečo konkrétne budete mať. Treba to dať na papier a dá  

sa to zrealizovať. 

Bc. Tóčiková 

-mesto má zamestnancov, ktorí berú mzdu, nech vyprodukujú návrhy a poslanci majú vybrať 

najvhodnejší návrh a odsúhlasiť. 

MUDr. Baník 

-nemusí byť vyššia spotreba energie, ale na konci r. 2016 sa zvyšovali poplatky za merače 

p. Štrbová 

-ide tu o navýšenie za kúrenie. Faktúru dostávame od Poltárskej energetickej. V tohto ročnom 

rozpočte sú postavené výdavky na poliklinike nižšie, ako príjmy. Zatiaľ netreba zvyšovať 

nájomné. Platí sa nájom a energie si sami platia skutočné náklady. 

Mgr. Jánošík 

-treba znížiť spotrebu. Odišla odtiaľ aj pohotovosť na základe toho, že boli vyššie poplatky, 

ako to bolo rozmerané. Mali by sme znížiť spotrebu a potom, čo sa týka m2, rozpočítať. 

 

UZNESENIE č.  77/2017          

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

 

 I. SCHVAĽUJE 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 12 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 01.1.1 Výkonné a zákonodarné orgány (samospráva) 

 

Ekon. klasifikácia           Suma 

632 Energie, voda a komunikácie      -6 500,00  

 

Funkčná klasifikácia 01.1.1 Výkonné a zákonodarné orgány (poliklinika) 

Ekon. klasifikácia           Suma 

632 Energie, voda a komunikácie       5 300,00  

637 Služby          1 200,00  

 

Hlasovanie: 

10 za                                                  - proti                                              - sa zdržal hlasovania 

                                                                       Mgr. Brisudová, Kulich, Bc. Skýpala neprítomní 
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prednosta 

-MsPS nemá vyklápač. Toto vyšlo z dozornej rady, aby sa kúpil nejaký viacúčelový 

prostriedok. Navrhli sme, aby sa nekupovalo niečo ojazdené, aby s tým neboli v budúcnosti 

problémy. Financie budú z rezervného fondu, suma 50.000 €. 

UZNESENIE č.78/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

I.SCHVAĽUJE 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 13 

 

V príjmovej časti rozpočtu: 

Ekon. klasifikácia 454        Suma 

prevod z rezervného fondu     50 000,00 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 06.6.0 Bývanie a občianska vybavenosť 

Ekon. klasifikácia 714         Suma 

nákup dopravných prostriedkov     50 000,00 

 

Hlasovanie: 

10 za                    - proti                  -sa zdržal hlasovania 

Mgr. Brisudová, Kulich, Bc. Skýpala neprítomní 

5.Prenájom nebytových priestorov v mestskej tržnici na Ul. sklárskej č. 765 v Poltári – 

PhDr. Andrea Gállová PhD. 

prednosta 

-suma je daná, má to byť sklad náhradných dielov, stoličiek 

Bc. Tóčiková 

-o tržnicu sa málo staráme, treba pravidelne zabezpečovať očistu. Sú špinavé okná, 

naťahaná pavučina. 

-tým, že sa vybudovala nová asfaltová cesta, v priestore medzi chodníkmi vznikla jama. Či 

by sa nedalo vysypať štrkom a zrealizovať to ešte tohto roku. 

prednosta 

-treba urobiť dlažbu, lebo je rozhádzaná  a potom vysypať 

Ing. Solivajs 

-ponapráva to 
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UZNESENIE č. 79  /2017          

MESTSKÉ 

ZASTUPITEĽSTVO  

I. SCHVAĽUJE 

 

 

 

prenájom nebytových priestorov na Ul. sklárskej č.765/76 (mestská tržnica) v Poltári pre 

PhDr. Andreu Gállovú PhD., Cintorínska 198, 980 01 Rimavské Janovce, IČO: 50 836 579. 

Hlasovanie: 

10 za                                                  - proti                                              - sa zdržal hlasovania 

                                                                       Mgr. Brisudová, Kulich, Bc. Skýpala neprítomní 

 

6. Prenájom nebytových priestorov v mestskej tržnici na Ul. sklárskej č. 765 v Poltári – LG-

PMH, s. r. o. 

prednosta 

-jedná sa o prevádzku rýchleho občerstvenia 

 

UZNESENIE č. 80  /2017          

MESTSKÉ 

ZASTUPITEĽSTVO  

I. SCHVAĽUJE 
 

prenájom nebytových priestorov na Ul. sklárskej č.765/71,72 (mestská tržnica) v Poltári pre 

firmu LG – PMH, s. r. o., Podhorská 707/39, 987 01 Poltár, IČO: 36 809 276. 

 

Hlasovanie: 

10 za                    - proti                  -sa zdržal hlasovania 

Mgr. Brisudová, Kulich, Bc. Skýpala neprítomní 

 

7.Prenájom nebytových priestorov na Ul. sklárskej č.765/73, 74 /mestská tržnica/ v Poltári 

pre 

Elenu Dudášovú, Slaná Lehota 20 

 

UZNESENIE č. 81  /2017          

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

I. SCHVAĽUJE 

 

prenájom nebytových priestorov na Ul. sklárskej č.765/73, 74 /mestská tržnica/ v Poltári pre 

Elenu Dudášovú, Slaná Lehota 20, IČO 43813062 

 

Hlasovanie: 

10 za                    - proti                  -sa zdržal hlasovania 

Mgr. Brisudová, Kulich, Bc. Skýpala neprítomní 
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Mgr. Jánošík 

-nájom, ktorý sa vyberie na tržnici, treba investovať znova do tých priestorov, alebo na 

opravu chodníka 

p. Štrbová 

-tržby, ktoré vzniknú nové, môžu sa využiť na to 

prednosta 

-budova bola vymaľovaná, odkanalizovaná 

Mgr. Jánošík 

-treba vyrábať dlažbu, niektoré obce vyrábajú na predaj. My nemôžeme, tak by sme mali 

vyrábať aspoň pre seba. 

prednosta 

-urobil sa z nich chodník  za  tržnicou a tiež k novému detskému ihrisku. Robili sme to sami, 

nezaplatili sme ani €. 

Bc. Tóčiková 

-keď sa robilo parkovisko, porušili chodník pri bl. „S“ 

-chodník smerom ku Jednote je tiež rozpadnutý 

primátor 

-chceme teraz urobiť chodník na Ul. slobody. Bude to robiť firma našou dlažbou. Chodník ku 

Jednote môžeme dať do rozpočtu na budúci rok. 

Bc. Tóčiková 

-či sme neuvažovali nad bezbariérovým vstupom do Jednoty 

primátor 

-taká požiadavka neprišla 

Ing. Cifraničová 

-tým si preorganizujú celú predajňu 

 

8. Odpredaj pozemku v Zelenom- zámer 

prednosta 

-prišla žiadosť od Moniky Urdovej. Využívali pozemok a zistili, že všetko nemajú na LV. 

Ing. Cifraničová 

-tá 155 im nepôjde celá, vyčlení sa 

prednosta 

-terajší plot, by mala byť hranica pozemku 
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UZNESENIE č.  82/2017          

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

I. SCHVAĽUJE 

zámer prevodu majetku mesta 

v zmysle §9 a) ods.8 písm. b) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov, týkajúcich sa prevodu nehnuteľného majetku 

 

časť pozemku parcely EKN č. 605/1, ktorého Mesto Poltár je výlučným vlastníkom v celosti 

1/1 v pomere k celku, nachádzajúceho sa v katastrálnom území Zelené, a ktorý je vedený na 

liste vlastníctva č.1747, 

 

pre: Ing. Monika Urdová, rodená Urdová, narodená 11.07.1988, trvale bytom na Ulici 

slobody 677/120, 987 01 Poltár, 

 

za kúpnu cenu 1,00 €/m
2
, pričom celková kúpna cena za odkupovanú časť pozemku bude 

stanovená po vyhotovení geometrického plánu. 

Hlasovanie: 

10 za                    - proti                  -sa zdržal hlasovania 

Mgr. Brisudová, Kulich, Bc. Skýpala neprítomní 

 

9. Výstavba Komunitného centra Poltár 

prednosta 

-vyšla výzva Ministerstva vnútra SR, operačný program Ľudské zdroje. Máme funkčné KC, 

ktoré funguje v mestských priestoroch. Deti nemajú priestor na iné aktivity, ako vo vnútri, 

lebo je spoločný dvor. Zamýšľali sme sa , že ak vyjde výzva, zrealizujeme to z tých finančných 

prostriedkov podľa projektu. V prípade, že sa chceme uchádzať o projekt, musíme schváliť 5 

% spoluúčasť. Je potrebné schváliť uznesenie, ktoré je predložené, schváliť podanie žiadosti, 

zabezpečenie spolufinancovania  a prípadne neoprávnené  výdavky. Oprávnené výdavky sú 

278.000 €, z tej sumy 5 % je cca13.000 €. 

 

Hlasovanie: 

Kto je za predložený návrh? 

5 za                                         - proti                                             - 5 sa zdržali hlasovania 

                                                                                                     Mgr. Sojková 

                                                                                                     Pitliak 

                                                                                                     Bc. Tóčiková 

                                                                                                    Kamas 

                                                                                                   Mgr. Jánošík                       

Mgr. Brisudová, Kulich, Bc. Skýpala neprítomní 

Návrh nebol schválený. 
 

UZNESENIE č. 83 /2017          

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  
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I. NESCHVAĽUJE  

 

 

kód výzvy: OPLZ-PO6-SC613-2017-2,  

názov projektu: Výstavba komunitného centra Poltár,  

pričom ciele projektu sú v súlade s platným programom rozvoja obce a platným územným 

plánom obce,  

výdavkov projektu ako aj financovania prípadných neoprávnených výdavkov projektu 

predstavujúcich rozdiel medzi celkovými výdavkami projektu a celkovými oprávnenými 

výdavkami projektu, predpokladané celkové oprávnené výdavky sú 278 970,42 EUR s DPH  

 

9. Kompostovanie v meste Poltár 

prednosta 

-vyšla výzva. Máme záujem zaobstarať veľký kompostér do každej domácnosti. Zaväzujeme sa 

na spolufinancovanie. 

Bc. Tóčiková 

-či je to iba pre rodinné domy 

prednosta 

-áno, malo by to slúžiť 5 rokov 

primátor 

-mali byť tri kolá, ale už v prvom kole sú vyčerpané prostriedky. My sme v prvom kole. 

MUDr. Baník 

-kde to zlikviduje domácnosť, či to využije pre vlastnú potrebu? 

primátor 

-v r. 2018 to bude povinnosťou obce zabezpečiť kompostéry 

Mgr. Jánošík 

-treba motivovať ľudí, treba pripraviť štúdiu na separovanie 

primátor 

-žiadosť sme podávali 31.7., plán bol 120 mil., my sme v tom. 200.000 bol limit, preto išla 

Kokava a Poltár osobitne, aby sa pomohlo obciam. 

Bc. Tóčiková 

-pri moste sa robí skládka, je to odpad zo záhrad 

primátor 

-v októbri budú rozvezené kontajnery 
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Ing. Solivajs 

-už sme tam aj vyčistili a vozia znova 

prednosta 

-keď je tam kontajner, tak konáre majú dávať vedľa neho 

 

UZNESENIE č.  84/2017          

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

I. SCHVAĽUJE 

predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok na riadiaci orgán  

- názov projektu: Kompostovanie v meste POLTÁR  

 

- výška maximálneho celkového spolufinancovania projektu zo strany žiadateľa: 7 353,36 € z 

celkových oprávnených výdavkov 147 067,20 €  

 

- kód výzvy, t. j. OPKZP-PO1-SC111-2017-23  

 

Hlasovanie: 

11 za                                                      - proti                                         - sa zdržal hlasovania 

                                                                                                  Kulich, Bc. Skýpala neprítomní 

10. Návrh Pravidiel kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Poltár  

hlavný kontrolór 

-konštatoval, že sa vyskytla potreba vypracovať Pravidlá kontrolnej činnosti. Zákon 

o finančnej kontrole bol zrušený, na ktorý sa odvoláva Zákon o obecnom zriadení. V novom 

zákone už inštitút finančnej kontroly nie je, preto hlavný kontrolór nevykonáva finančné 

kontroly v rámci nového zákona. V zmysle metodického usmernenia sa riadi základnými 

pravidlami. Chce stanoviť pravidlá, aké sú povinnosti a oprávnenosti povinných osôb a aby 

bol postup. Vychádzal  zo základných pravidiel § 20-24 Zákona o finančnej kontrole a audite 

a na základe vlastnej skúsenosti. Inšpiroval sa inými hlavnými kontrolórmi a odbornou 

literatúrou týkajúcou sa tejto oblasti. 

 

UZNESENIE č.   85/2017          

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

 

I. SCHVAĽUJE 

 Pravidlá kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Poltár  

Hlasovanie: 

11 za                                                      - proti                                         - sa zdržal hlasovania 

                                                                                                  Kulich, Bc. Skýpala neprítomní 
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11. Zrušenie uznesenia 

 

prednosta 

-konštatoval, že materiály dostali poslanci domov. Dostali sme protest prokurátora 

z Lučenca, kde napadol uznesenie MsZ. Navrhuje uznesenie zrušiť, nakoľko podľa neho bol 

postup MsZ pri hlasovaní v rozpore so zákonom. 

MUDr. Baník 

-návrh bol jeho. V prvom rade, že protest bol podaný na prokuratúru poslancami mesta ho 

prekvapil, lebo sa dozvedel to náhodou a opýtal sa kolegu Skýpalu, či on je iniciátor podania 

a nesúhlasí s napomenutím, ktoré dostal.  P. Skýpala povedal, že s týmto podaním na 

prokuratúru nič nemá a ospravedlnil sa za to, že vôbec takáto aktivita je. Prijal zodpovednosť 

za to, čo sme tu v tom období riešili, čiže považoval vec za vyriešenú. Poslanci navrhli 

zrušenie uznesenia a nevedel, že kolega Skýpala potrebuje obhajcov.  

Našiel zápisnicu za zasadnutia MsZ, z ktorej prečítal: 

hlavná kontrolórka: 

-problémy boli pri jednom vyúčtovaní. Týkalo sa to poskytnutej dotácie TJ Sklotatran 

Poltár. Je to podrobne rozpísané v dôvodovej správe. Ako príloha bola záznam z 

kontroly využitia poskytnutej dotácie. Po štvrtom predložení dokladov, dalo sa 

vyúčtovanie previesť.  

Bc. Skýpala  

-vyúčtovanie bolo v správnej forme oneskorene. Vplyv na to malo viac faktorov. Nechce 

sa zbavovať viny. Beriem väčšiu časť viny na seba. Od leta bol p. Bukovský vo futbale 

pomenej. Nezbavuje sa viny, mrzí ho vyúčtovanie z pozície, že je predseda ekonomickej 

komisie 

 

Bc. Tóčiková 

-v športe nie sú stále úspechy. Je zbytočné útočiť, že sa futbalu nedarí. Neprišli k žiadnej 

sprenevere, celá dotácia sa vydokladovala. Je rozdiel vydokladovať 1.700 € a 22.000 € a 

ešte keď financie spravuje ako jediný. 

 

  

 

 

  

Potom MUDr. Baník pokračoval: 

-v zápisnici z Valného zhromaždenia z 26. 7. 2015 je p. Skýpala vedený ako tajomník. Je tak 

isto zodpovedný za financovanie ako štatutár. Chceme vec ukončiť a fungovať spoločne ďalej, 

čo trvá. Preto ho prekvapil podnet, ktorý vyšiel z MsZ. 
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Mgr.Brisudová 

-sedela na MsZ, keď p. Baník navrhol pokarhanie pre kolegu Skýpalu. Pokarhanie poslanca 

poslancom nemá obdobu v histórii samosprávy na Slovensku. Sme priekopníci v týchto 

veciach. Škoda, že sú to hlúposti. Mohli by sme byť priekopníci v oveľa  väčších 

záležitostiach. To, že futbal v Poltári je problematický, vieme všetci. Nielen že bol, ale aj je. 

Verí, že ešte budeme o tom na MsZ hovoriť. Pre ňu je dôležité, aby MsZ bolo legitímne, aby 

sa držalo ustanovenia zákona o obecnom zriadení a konalo v jeho medziach. Aby si 

nevyčlenilo kompetenciu, ktorú nemá a ktorá mu neprináleží. Aby sme boli korektní 

a konkrétni, prečítala časť listu prokurátora: 

Zmluvu o poskytnutí dotácie z mesta za r. 2016 uzatvoril s mestom za prijímateľa Sklotatran 

Poltár p. Peter Bukovský. Preto je nepochopiteľné, prečo bolo dané napomenutie Bc. 

Skýpalovi. Taktiež zo zmluvy samotnej vyplývajú pre prijímateľa sankcie v súlade so zákonom 

č. 523/2004, ktoré mohol a ešte môže poskytovateľ uplatniť. Uloženie napomenutia poslancovi 

MsZ v Poltári pre nesprávne predloženie vyúčtovania poskytnutej dotácie nenachádza oporu 

v platných právnych predpisoch. MsZ si uzurpilo kompetenciu kontrolného a disciplinárneho 

orgánu a bez opory v zákone uložilo Bc. Skýpalovi napomenutie. 

Ďalej konštatovala, že po MsZ rozmýšľa, čo všetko sa tam udialo. Nemohla spávať. Je jej 

ľúto, že dnes tu nie je a nemôže k tomu nič povedať. Má dojem, že to, čo sme urobili verejne, 

dotklo sa to celej jeho rodiny a prináleží povedať mu „Prepáč, že sme sa takto pomýlili na 

MsZ.“ Pretože, ak sme chceli vyvodiť sankcie voči futbalovému klubu, tak sme ich mali 

vyvodiť. Ale nie voči poslancovi MsZ p. Skýpalovi. Ona sama nie je nováčik v MsZ a nie je ani 

MUDr. Baník, ani viceprimátor, ktorí by mohli legislatívu ovládať, že napomenutie voči 

kolegovi je nelegitímne. Dúfa, že nebudeme svedkom toho, že kolegu budeme napomínať, 

pretože on sa zodpovedá voličom. Ak si myslia voliči Jana Skýpalu, že tu nemá čo robiť, 

možno ho nezvolia. Ale možno si myslia, že Skýpala si zobral na seba oveľa väčší balvan, ako 

vládal uniesť a v tom čase mu nemal kto po môcť. 

MUDr. Baník 

MsZ dalo napomenutie funkcionárovi Sklotatran  Poltár, ktorý si to zobral na zodpovednosť. 

On povedal, že je za to zodpovedný. Tisíc krát s ním prebral túto vec, aj existenciu klubu, kým 

tam bol sám. Keby s ním túto vec nebol prebral, tak dnes tu ako zodpovedný funkcionár TJ, 

určite nesedí. Spolupracujú na základe ich dohody. 

Mgr. Brisudová 

-sankcie podľa zákona č. 523/2004 mohol a ešte aj môže poskytovateľ uplatniť. My sme 

uplatnili voči osobe a nie voči TJ. 

Mgr. Jánošík 

-vieme, kto hlasoval za uznesenie, 6 poslancov hlasovalo za a s p. Skýpalom, lebo sa rozhodol 

časť viny zobrať na seba. Štatutár bol p. Bukovský. Od r. 1998, ako je v MsZ, sme  
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nenapomínali nikoho. MsZ je rozdelené na 7 a 6 poslancov. „Šestka“ podporí čokoľvek aj 

protizákonný postup. MsZ. To je rarita, že niekto hrá a robí aj tajomníka. Nemal kto, tak 

pracoval. Treba uznesenie zrušiť. Je dôležité, aby sme nešli do porušenia zákona, alebo si 

nebrali viac, ako môžeme podľa zákona konať. 

Bc. Tóčiková 

-toto pokarhanie veľmi zle znášala rodina. Nabudúce, keď sa bude hlasovať, aby si ľudia 

zvážili, či hlasujú za správnu vec aj z ľudského hľadiska. Trpela celá rodina. Zaslúži si 

ospravedlnenie verejne. Takýto prípad vyúčtovania už raz nastal, bol problém a nikomu sa 

pokarhanie nedalo. Prečo to nebolo napr. pre Bukovského a Skýpalu. 

p. Sitor 

-to bolo protizákonne vydokladované fungovanie futbalového klub u. Tam bolo nejaké 

vedenie, v tom čase p. Skýpala, ktorý povedal, že väčšiu vinu berie na seba. Nevedel 

vydokladovať peniaze z mestského rozpočtu. 

Bc. Tóčiková 

-za tie peniaze bol zodpovedný aj p. Bukovský. Vyúčtovanie sa dotiahlo dokonca. 

p. Sitor 

-po termíne. Je predseda ekonomickej komisie a mal dohliadnuť na to, aby financie boli 

prevádzané správne a vydokladované pri najhoršom na druhý krát. 

Bc. Tóčiková 

-bločky mu dodával aj p. Bukovský, nespravoval sám. Prečo nebolo pokarhanie aj 

Bukovskému? 

p. Sitor 

-u neho, že bločky dodával Bukovský, nie je argument. Niekto donesie bločky za alkohol, 

pizzu, z Tesca, ktoré prevezme predseda ekonomickej komisie a donesie hlavnej kontrolórke 

s tým, že dúfa, že mu ich schváli. 

Bc. Tóčiková 

-mladým hráčom zabezpečujú stravu. Donesú jej aj stehná a ona ich zadarmo upečie. 

MUDr. Baník 

-mal dotaz, či chcú ísť do extrému. Nebude to ujma len morálna, ale finančná ujma, ktorú sme 

neriešili. Toto bol jemný náznak určenia zodpovednosti p. Skýpalu. Keby ste poznali zmluvu, 

viete, čoho by sa to týkalo. Klub, napriek tomu, že financie minul, skončil na poslednom 

mieste, v živote nepoužil slovo, že boli spreneverené, len vyúčtovanie bolo nesprávne podané, 

v nesprávny čas a bolo niekoľko krát vrátené. Keď chceme postupovať podľa zmluvy, ktorú 

podpísal p. Bukovský, vrátane penalizácií, môžeme kľudne. 
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Mgr. Brisudová 

-dočítala sa na fcb aj to, že hlavná kontrolórka s p. Baníkom sa stretávali s prednostom ObÚ. 

Rozmýšľali nad tým, akým spôsobom by malo byť podané trestné oznámenie. Potom to 

prednosta vysvetľoval prečo sa to nedá, prečo Skýpala nemôže byť zodpovedný. Potom sa 

dočítala, čo všetko bolo vo vyúčtovaní. Ona vyúčtovanie nevidela, ale niektorí poslanci vedia.  

Chcela vedieť, či aj oni vykonávajú kontrolu s hlavnou kontrolórkou.  V komentároch na fcb 

sa dočítala aj to, čo hovoril p. Sitor. K materiálom, ktoré predložil futbalový zväz, sa 

pravdepodobne dostali ľudia, ktorí nemajú s mestom nič spoločné. Prečo ich nemali poslanci, 

ak sú verejného charakteru. 

Hlasovanie: 

Kto je za zrušenie uznesenia č.18/2017 zo dňa 7. 3. 2017, ktorým MsZ 

I. DÁVA NAPOMENUTIE 

1. Bc. Jánovi Skýpalovi, funkcionárovi TJ Sklotatran Poltár a predsedovi komisie pre 

financie, správu a hospodárenie s majetkom mesta z dôvodu, že predložené vyúčtovanie 

poskytnutej dotácie z rozpočtu mesta Poltár pre klub TJ Sklotatran Poltár nebolo prevedené  

v súlade s uzatvorenou  zmluvou č. 22/2016 zo dňa 8. 2. 2016 

a tým vyhovuje protestu prokurátora, Okresná prokuratúra Lučenec č. 68/17/6606-5? 

5 za                                                            2 proti                              2 sa zdržali hlasovania 

Pitliak                                                            Sitor                                Albert                    

Bc. Tóčiková                                                  Račko                              MVDr. Balog        

Mgr. Jánošík 

Kamas 

Mgr. Brisudová 

                                                          MUDr. Baník prítomný, nehlasoval 

                                         Mgr. Sojková, Kulich a Bc. Skýpala neprítomní 

 

UZNESENIE č.86/2017          

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

I. NERUŠÍ 

UZNESENIE č.18/2017 zo dňa 7. 3. 2017, ktorým MsZ 

I. DÁVA NAPOMENUTIE 

1. Bc. Jánovi Skýpalovi, funkcionárovi TJ Sklotatran Poltár a predsedovi komisie pre 

financie, správu a hospodárenie s majetkom mesta z dôvodu, že predložené vyúčtovanie 

poskytnutej dotácie z rozpočtu mesta Poltár pre klub TJ Sklotatran Poltár nebolo prevedené  

v súlade s uzatvorenou  zmluvou č. 22/2016 zo dňa 8. 2. 2016 

a tým nevyhovuje protestu prokurátora, Okresná prokuratúra Lučenec č. 68/17/6606-5 
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MVDr. Balog 

-poslanec, keď nehlasuje, ako keby sa zdržal. O tom istom, na MsZ sa hlasovať nedá. 

MUDr. Baník 

-mojim cieľom bolo byť neprítomný, nie nehlasovať. 

MVDr. Balog 

-pred hlasovaním  sa mal postaviť a povedať,  ja musím ísť preč. Keby si opustil miestnosť 

pred hlasovaním, by bolo prítomných 9 a bolo by prešlo. Len bohužiaľ je 5 a 5. Tým pádom 

nebolo zrušené. Keby Lenka Sojková zostala ešte tri minúty, tak je to v pohode. 

MUDr. Baník 

-to ma mrzí 

 

R ô z n e 

prednosta 

-SRZ žiada vrátenie časti financií, ktoré zaplatia mestu za rybárske lístky. Vždy keď ich 

oslovíme, sú ochotní pomôcť. 

 UZNESENIE č.  87/2017          

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

I. SCHVAĽUJE 

1. finančný príspevok vo výške 80% pre OO SRZ z poplatkov ich členov pre Mesto Poltár 

/príjmy za rybárske lístky/ za r. 2017/  

9 za                               1 proti  /Pitliak/                         - sa zdržal hlasovania                                                                               

Mgr. Sojková, Kulich a Bc. Skýpala neprítomní 

MUDr. Baník 

-pozval všetkých na futbalový zápas s Michalovcami a poďakoval niektorým poslancom za 

pomoc pri organizovaní 

Bc. Tóčiková 

-či už je komisia na otváranie obálok za garáže 

Ing. Cifraničová 

-Albert, Pitliak, Račko 
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Mgr. Brisudová 

-bolo by vhodné mať pravidlá a čas, kedy sa dá využívať malé umelé ihrisko verejnosťou 

-mala dotaz, kto je správca futbalového areálu 

-aká je aktuálna situácia ohľadom vymieňania zámkov na telocvični a ostatných budovách 

Mgr. Jánošík 

-navrhol vyčistiť vpuste pred ZŠ, pri bl. I, j, K, kde sa asfaltovalo. Vyrastá tam tráva a je veľa 

nánosu 

-na poliklinike sa vozíčkári nevedia dostať na WC 

-pracovník pre ŽP nech vypracuje návrh, ako zlepšiť separovanie 

primátor 

-občania majú VZN, keby ho plnili, nie sú problémy 

Mgr. Jánošík 

-aká sankcia bola vyvodená 

primátor 

-opatrenia nech robí polícia 

p. Pitliak 

-upozorniť na zlý stav zeleňanskej cesty, treba zobrať 3 – 4 Avie štrku a vysypať. 

-chcel vedieť, či niekto dozerá na VPP, zo zámkovej dlažby vyrastá tráva. Aj na zastávke je 

tráva po členky. 

-nič sa nerobí s knižnicou. Z historického pohľadu si zaslúži pozornosť. 

primátor 

-MK ku tehelniam bola opravená. Drva, čo sa zobrala z cesty, sa vyrovnalo. Boli tam 

vysypané dve fúry. Na Prievranu išlo 12 -13 fúr a choďte sa dnes pozrieť. 

Bc. Tóčiková 

-kedy sa má začať s úpravou cesty od Zeleného po Maštinec. Odtiaľ by mala ísť drť na 

zasypanie jám. 

p. Klembasová 

-mrzí ju, že uznesenie možno pôjde na súd. Tu nešlo o to, že sa Skýpalovi udelilo upozornenie. 
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Ako dlhoročná poslankyňa a hlavná kontrolórka to nikdy nepočula. Ale išlo o to, že MsZ 

porušilo zákon.  Každý mal zodvihnúť ruku. Vždy sa toto riešilo, lebo TJ má výsady, ako málo 

kto. Eve Dudášovej 3 x vrátila podklady a 3 x ich priniesla späť. Bolo jej povedané, aby to 

zúčtovala. Vždy peniaze použili, na čo chceli.  Aj Jednota dôchodcov priniesla aj dva krát, 

keď robila kontrolu. 

-Podhorská ul. je ako „rozvojová“ v rámci mesta. Po daždi plávajú po Podhorskej ul. výkaly. 

Nevie, či mesto čaká, aby podišli studne. Mal sa robiť kanál cez  Sekerešovcov. Primátor 

povedal, že sa tam nevedia dostať. Projekt sa mal robiť pred 10 rokmi. Poprosila Ing. 

Cifraničovú, nech stavebné oddelenie chodí za ľuďmi, čo majú podpísať. Primátor povedal, že 

ak by bol súhlas, mesto si môže zobrať úver na kanalizáciu. 

-pozvala všetkých na divadelné predstavenie ochotníckeho súboru z Látok 

p. Kojnok, občan 

-chcel by nadviazať, keď je reč o p. Skýpalovi. MUDr. Baník, ešte aj teraz ho šikanujete, 

urážate. 6 zápasov ste odohrali, ani minútu ste ho „nepostavili“ Po troch týždňoch ste 

vymenili zámky na telocvični, na umelom ihrisku, na klubovni. Každého upodozrievate, že 

kradne. Máš dôkazy nejaké? Aj na syna máš dôkazy? 

V r. 2009 dopravil p. Baník nominanta z Brezničky, hospodára.  Premával sa na aute.  

Potom prečítal jeho príchody a odchody na ihrisko, ktoré mal zaznamenané.  

Ďalší po ňom bol to isté. Oni pracovali aj v zime. Náplňou práce bolo pokosiť ihrisko, 

valcovať a vyznačiť čiary.  

Tretí bol najefektívnejší pracovník. Ten kosil ihrisko  dva dni a trávu buď vyvážal k potoku , 

alebo priamo do potoka. 

Syn robil v zime ľad, inicioval poslancov, aby sa urobilo umelé ihrisko, ktorí vybavili peniaze, 

on to všetko porobil, pozháňal z katalógu veci. Ty si ho odstavil, ponížil. Do zlodejov mu 

vypisujú chlapci z Tvojho „košiara“, športovci. 

Sa chváliš, aká bude akcia. Najviac trpia žiaci, celé prázdniny chodili na tréningy 3 x do 

týždňa, ani raz ich nepustili na hraciu plochu. Trénovali pred OFSAJDOM. Tak isto dorast. 

Všetko im zavadzia. Decká sú na poslednom mieste. 

 Chcel vedieť, či sa p. Baník zúčastnil akcie na kúpalisku „Zober loptu, nie drogy“, kde bol 

odmeňovaný dorast. 

Za „A“ hrajú len 5 domáci. 

Na kúpalisku je voda napustená. V správach dávali, že všetky kúpaliská sú vypustené. Koľko 

rokov je to? Nemrzí Vás, koľko premrhaných finančných prostriedkov dávate týmto ľuďom? 
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Choďte na kontrolu a pozrite, čo robia. Sú tam celú zimu.  

primátor 

-toto sme už preberali s p. Baníkom, Solivajsom a Kojnokom. Vysvetlili sme si to, prečo s tým 

zaťažuješ MsZ. 

MUDr. Baník 

-bol som obvinený z veľmi závažných vecí. Toto bolo účelové využitie času, lebo sa to 

odpovedať nedá. Na všetky tieto otázky sme u primátora odpovedali. A znovu ich vyťahuje, 

znovu to riešime a to, že p. Skýpala je náhradník, nebudeme hádam riešiť tu. Nechodí vôbec 

na zápasy, vôbec na tréningy a po dvoch mesiacoch tohto roku, doniesol na rozlúčkové 

posedenie, mal sa ženiť, priniesol v nedeľu. To hádam nebudem riešiť v MsZ. 

U primátora za prítomnosti Kojnoka ml, st., vysvetlil všetky detaily. 

p. Kojnok 

-kto vymenil zámku? 

MUDr. Baník 

-s tým nemám absolútne nič spoločné ani na telocvični, ani umelá tráva a vôbec nie kontrola 

dorastencov, čo píšu po fcb, nie je moja úloha. A tu zodpovedne prehlasujem, že nebudem 

sedieť na fcb a čítať kto, ku čomu sa ako vyjadruje. 

To hovorím úplne smrteľne vážne, čo idem povedať a raz som Ti to už Ďurko, povedal 

a uvidíš, že bude ešte horšie, ako je teraz. Včera som bol na jednaní s Rimavskou Sobotou, 

ktorá má vážny záujem s nami spolupracovať. Kolegyne poslankyne a Váš fanklub silne 

pracuje na tom, že podá, pán kontrolór, určite si dáte záležať na mojom vyúčtovaní, ktoré za 

Sklotatran podám, pretože to bude jeho veľká výzva, správne ho skontrolovať a aby bolo 

dodané v čase, takže určite bude, aby predišiel týmto veciam a bude to posledná vec, ktorú 

som ja pre Sklotatran urobil. 

Preto je tu 7 cudzích hráčov. lebo Skýpala mi nechal torzo hráčov, nemal kto nastúpiť, keby tu 

bol a mrzí ma, že tu nie je. On sám sa rozhoduje s istotou a vždy sám. Jedno 

z najbolestivejších a najodvážnejších rozhodnutí bolo 18. 1. v kancelárii prednostu úradu, že 

pomôže Jankovi Skýpalovi a futbalu, ako takému. A netušíte, čo to stálo síl, nehovorím 

o financiách. Tie sú nepodstatné. Síl, nasadenia a času. Keďže je to zbytočné, lebo útoky sú 

stále, nevidí dôvod, prečo by to mal robiť ďalej. A verte tomu, že na poslednom MsZ, ktoré 

bude okolo decembra, budeme schvaľovať rozpočet, vyúčtovanie už bude musieť byť podané, 

bude podaná  žiadosť, bude nulový dlh na účte Sklotatranu.  Ale ja chcem vidieť 1. januára 

človeka, ktorý to zoberie, pri takejto atmosfére. 

 



                                                                -24- 

 

   Keďže viac bodov programu nebolo, ani pripomienok,  poďakoval primátor mesta 

prítomným za účasť a rokovanie mestského zastupiteľstva ukončil. 

 

 

 

 

Pavel GAVALEC                                                      Ing. Pavel OLŠIAK 

    primátor                                                                   prednosta MsÚ               

 

 Matej ALBERT                                                            MVDr. Július BALOG 

I.overovateľ                                                                   II.overovateľ 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Marta KUPČEKOVÁ, vedúca správneho oddelenia 
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